

Title (en)

Display device for transparent images and posters.

Title (de)

Vorrichtung zur Schaustellung von lichtdurchlässigen Bildern und Plakaten.

Title (fr)

Dispositif d'affichage d'images et affiches transparentes.

Publication

EP 0399546 A1 19901128 (DE)

Application

EP 90109948 A 19900525

Priority

DE 3917133 A 19890526

Abstract (en)

In this device, the transparent images and posters are arranged on a belt conveyor behind which a light source is arranged. Windows (2) are arranged in several side walls of the housing (1). An endless belt conveyor (12) passes over drive rollers (5, 5') arranged in corners of the housing (1) and over at least two deflecting rollers (13, 14) arranged inside the housing. The number of consecutive images which can be displayed is greater than the number of windows (2), because several different images can be displayed simultaneously in the individual windows.

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung für eine Schaustellung von lichtdurchlässigen Bildern, die auf einem Transportband angeordnet sind, hinter dem eine Lichtquelle steht, sind in mehreren Seitenwänden des Gehäuses (1) Fenster (2) angeordnet, wobei ein endloses Transportband (12) über Antriebswalzen (5, 5') geführt ist, welche in den Ecken des Gehäuses (1) stehen, und außerdem über mindestens zwei Umlenkwalzen (13, 14), die im Inneren des Gehäuses stehen. Dadurch kann eine größere Anzahl von Bildern in Reihenfolge wiedergegeben werden, als sie der Anzahl der Fenster (2) entspricht, wobei gleichzeitig mehrere verschiedene Bilder in einzelnen Fenstern wiedergeben sind.

IPC 1-7

G09F 11/15

IPC 8 full level

G09F 11/15 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 11/15 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 699488 A 19310216
- [XP] DE 8906474 U1 19890720
- [A] US 2867050 A 19590106 - WESTFALL MARIE S
- [A] US 4005535 A 19770201 - DAVIS JAMES F

Cited by

RU2469413C2; EA008348B1; FR2758203A1; EP0617393A1; FR2703176A1; WO2005109382A3; WO2004032105A3; WO2004079693A3; WO2005052896A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0399546 A1 19901128; DE 3917133 A1 19901129; JP H04500280 A 19920116; WO 9014654 A1 19901129

DOCDB simple family (application)

EP 90109948 A 19900525; DE 3917133 A 19890526; EP 9000848 W 19900525; JP 50794590 A 19900525